
Referat nr. 2/2023 KG agility

Tid og sted: 22.03.2023, Google Meet kl 19.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Tone Cecilie Kraft

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Ja
Synnøve Matre Medlem Ja
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Ja
Jan Egil Eide Medlem Fra # 6
Johnny Aas Medlem Fra # 5
Hans Strømsøyen Medlem Ja
Nina Bergersen Landslagsledelsen Sak 1 og 2
Anniken Sande Landslagsledelsen Sak 1 og 2
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Vedtak

Ansvar

Godkjenning av referat 

Referat fra møte 1 mangler
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1 Prat/oppdatering med landslagsledelsen 

Ledelsen ønsker en enhetlig bekledning for EO. Fram til nå har 
ikke NKK støttet klær til dette stevnet. 

Ledelsen ønsker et oppdatert regneark for resultater og 
poengberegning for kommende uttak.

Siden FCI i år har en ny størrelsesklasse (Intermediate) vil alle 
tidliger Large hunder bli målt ved første EO eller VM de deltar 
på.

Om denne målingen medfører endring av klasse ihht påmelding
vil ekvipasjen ikke få starte. Dette er uavhengig om klassen blir 
endret fra I(ntermediate)->L(arge) eller fra L->I. 

Landslaget ber derfor om at ALLE L og XL (norske klasser) måles 
inn i nytt målebrev før uttaksstevnet på Bø. KG støtter dette og 
informerer på ’Agility i Norge’

Bønn til dommerne på uttak:
Fint om ikke alle 8 banene er 220 m

VM arrangør har sendt info angående bookingfrister for 
campingplass i nærheten av stevnehallen.  Fristen og betaling 
er så tidlig at det ble vi enige om at LL ikke kan ta noe ansvar 
for dette

Oppdateres 
med 
Intermediate 
og EO

Informerer på 
’Agility i Norge’

Alle store 
hunder på ll 
uttak må ha 
nytt målebrev

Bønn til 
dommerne på 
uttak

Anette

Tone

Jan Egil 
formidler

2 Sponsing av landslag – NKK/begrensninger

Det er behov for en avklaring med NKK angående:
Støtte ved deltakelse på internasjonale mesterskap. 
Er satser for VM og nordisk endret?
Hvordan er reglene for utøverne ved bruk av egne sponsorer?
Kan logoer for personlige sponsorer festes på klær mottatt fra 
NKK og i så fall hva er begrensningene?

Avklares med 
NKK

Tone
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3 Devents henvendelse angående lagstafett
Henvendelsen ble diskutert og det var enighet om følgende:
Ved disk idømmes 50 feilpoeng. Vegringer og feil telles ikke når 
disk gies. Dersom bane ikke fullføres på korrekt måte idømmes 
en tidsstraff på 50 s.
Det poengteres for Devent at en lagstafett kan ha 3 eller 4 
deltakere per lag.
Av alternative beregninger som Devent har listet er punkt a 
korrekt.

Et par saker angående Devent som kom opp på møtet:
Det er flere som har gitt uttrykk for at de ønsker å vente med å 
melde seg på stevner for å unngå å havne så tidlig på 
startlistene. Er det mulig å randomisere startlistene for å unngå
dette?

KG vil legge ut en påminnelse på facebook om at 
påmeldingsfristen og deltagerbegrensninger ikke kan 
innskrenkes etter at påmelding i devent er åpnet. Det kan være 
greit for dere å være oppmerksom på også. 

Svar på 
henvendelsen

Påminnelse for
arrangører 
legges ut på   
Agility i Norge’

Tone

Tone

4 Nordisk 2025 - dato, arena, teknisk arrangør

Arrangeres i Norge. Etter en henvendelse til Gjøvik Hundeklubb 
har Alex svart at det absolutt er av interesse å kunne arrangere 
dette. Aktuelle helger 9. og 10.8. eller 16. og 17.8.2025. 

Det poengteres at bindende avtal om leie av hall ikke må inngås
før formell avtale mellom NKK og Gjøvik er gjort.

 

KG ber Gjøvik 
avklare med 
hall og internt 
angående 
aktuelle 
helger.

Jan Egil

5 Oppdatering fra Thomas om hva som skjer internasjonalt.

Foruten allerede utsendte referater har det mest vært snakk 
om arrangementet av VM. Arrangør har sendt ut plan om 
treningsdag allerede tirsdag uten at dette er godkjent av FCI.
Ellers har det vært litt fornyelse av representanter som har 
medført større åpenhet i Agilitykomiteen. :-)

Internasjonale stevner fra 2023 og fremover:
https://agilitynews.eu/?page_id=2054 

6 Bør påmeldingsavgift justeres for de som bare søker EO?

Utøvere med NOX-hunder har ment at det er feil at de skal 
betale like mye for uttak som de som også kan delta på VM og 
nordisk. Dette ble diskutert og KG har forståelse for at dette 
kan føles feil. Etter endel diskusjon ble det allikevel enighet om 
å ikke gjøre endringer på dette nå, men å ta en ny runde på 
dette til neste år.
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7 Organisering av agility - oppdatering
Det har vært et møte med Linda (HS) en NKK advokat og Tone
for å avklare mandatet til komiteen.
NKK ønsker en modell som kan brukes på flere grupper.
Det er forståelse for at det ikke trengs RS-vedtak, men at 
opprettelsen av en eventuell agilityklubb kan besluttes i HS.

Det er blitt enighet om å lage en spørreundersøkelse om agility 
for klubbene og en annen for utøverne.

Anette bidrar inn i arbeidet, særlig ifb fødselspermisjon i mai.

Deler utkastet i
gruppen

Tone

8 Dommerhonorar – vedtak fra SHK

Tone har sendt epost til SHK og påpekt at KG ikke har blitt hørt 
angående det nye SHK har vedtatt på dette. Dette går i 
hovedtrekk ut på 1500 per dag + 50 kr per bane. Dette passer 
dårlig for agility og vi ser på en egen løsning som baseres på 
betaling per start og per bane, men med et maksbeløp per dag. 

Forslag til nytt 
skjema for 
dommer-
honorar

Jan Egil, 
Synnøve, 
Johnny, 
Hans

9 Ny praksis med kortere briefingtid enn regelverket krever

Regelverket slår fast at briefingtid skal minimum være 8 
minutter. Arrangørene bes om å overholde dette.

Påminnelse på 
’Agility i Norge’

Tone

10 Nominering av dommere til FCI mesterskap.

Det var enighet om å etablere en ordning på denne prosessen. 
Det skal være en felles frist for CV/søknad til KG 1.juni for 
VM, EO og jrVM.

Dette er informasjonen som ble benyttet for 2 år siden:

KG har mulighet til å nominere dommere til internasjonale 
mesterskap. VM, EO og JrVM er de tre FCI mesterskapene hvor 
det er nominasjon og avstemming. Dette skjer årlig. Det er ikke 
alle dommere som er interesserte og motiverte for slike 
oppdrag. Vi ber dere derfor svare her - er dere interesserte i 
internasjonale utfordringer? frist: mandag 13. desember

Informasjonen 
for 
invitasjonen 
oppdateres

Jan Egil, 
Synnøve, 
Johnny, 
Hans
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